

# MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY  
MORNING

All communications relative to the Municipal  
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN  
CITY HALL  
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISSANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin  
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL  
HOTEL DE VILLE  
MONTREAL

## DELIBERATIONS

### BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 20 octobre 1914, a.m.

MM. les Commissaires Ainey, Côté et McDonald.

En l'absence de Son Honneur le Maire, M. le Commissaire Ainey est appelé à présider.

Les minutes sont approuvées.

1.—(22034) Attendu qu'il est de l'intérêt de la Ville et de la classe ouvrière de procéder, sans délai, à la construction du tunnel de l'avenue du Parc;

Attendu que la rapport fait au Conseil, en date du 4 septembre 1914, accordant le contrat aux entrepreneurs, MM. Laurin, Leitch & Co., au prix de leur soumission, savoir, \$185,000, a été adopté automatiquement, conformément à la loi;

Attendu que le Bureau des Commissaires a depuis informé MM. Laurin, Leitch & Co., qu'il ne ferait exécuter ces travaux que si le prix de \$185,000 était réduit à \$176,176.20, et que cette offre vient d'être acceptée par les entrepreneurs ci-haut mentionnés;

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: Que Son Honneur le Maire, ou en son absence le Pro-Maire, et le Greffier de la Cité soient autorisés à signer, avec MM. Laurin, Leitch & Co., le contrat pour la construction dudit tunnel de l'avenue du Parc, au prix de \$176,176.20, et de donner à l'Ingénieur en charge des travaux, M. Vanier, instructions de commencer immédiatement lesdits travaux.

2.—Soumises deux séries de mandats, vérifiés par le Contrôleur et Auditeur de la Cité, au montant respectif de \$27,323.00 et de \$28,928.53, suivant listes certifiées.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'en autoriser le paiement.

3.—Soumis un rapport de l'Assistant-Surintendant des Edifices Municipaux, recommandant l'installation d'un téléphone dans le Bureau de l'Avocat en Chef, au coût de \$26.50 par année.

### BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 20th October 1914, a.m.

Commissioners Ainey, Côté and McDonald.

In the absence of His Worship the Mayor, Commissioner Ainey was called to the Chair.

The minutes were approved.

1.—(22034) Whereas it is in the interest of the City's laboring classes that the construction of the Park avenue tunnel be proceeded with without delay;

Whereas the report made to Council on the 4th September 1914, awarding the contract to Messrs. Laurin, Leitch & Co., contractors, at the price of their tender, viz.: \$185,000, was automatically adopted according to law;

Whereas the Board of Commissioners have since informed Messrs. Laurin, Leitch & Co. that they would not have the said works performed if the price of \$185,000 was not reduced to \$176,176.20, and that said offer has just been accepted by the above mentioned contractors.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That His Worship the Mayor, or in his absence, the Acting-Mayor and the City Clerk be authorized to sign with Messrs. Laurin, Leitch & Co. the contract for the construction of the said Park avenue tunnel, at the price of \$176,176.20, and that instructions be given to Mr. Vanier, Engineer in charge of the works, to begin immediately the said works.

2.—Submitted two series of warrants, verified by the City Comptroller and Auditor, amounting respectively to \$27,323.00 and \$28,928.53, as per certified lists.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That payment of same be authorized.

3.—Submitted a report from the Asst-Superintendent of Municipal Buildings, recommending that a telephone be installed in the Chief City Attorney's office, at a cost of \$26.50 per annum.